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RUSKO: Podle ruského miliardáře Andreje Melničenka

nebude možné s anektovanými územími na východě

Ukrajiny pohnout minimálně příští desetiletí. A to ani po

nahrazení Vladimira Putina ve vedení ruského státu. (

standard.sk )

Ruský průmyslník tvrdí, že ruská anexe je velmi vážná věc, jejímž

důsledkem Západ ještě úplně nerozumí. „Západ ještě nepochopil, co

to vlastně znamená. Jakmile (území) získáte, nebude možné to

změnit. Ani Putinem, ani jeho nástupci na dalších 30 nebo 40 let.

Znamenalo by to mít kvalifikovanou většinu v obou zákonodárných
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komorách a to si myslím, že není možné,“ uvedl Melničenko v 

rozhovoru  pro italský server Corriere della Sera, o kterém

informoval portál Echo24.

Melničenko zpochybnil i představu, zda přání některých západních

představitelů o tom, že výměnou nebo odstraněním Putina se

problém vyřeší. „Na Západě panuje představa, že v Rusku o všem

rozhoduje Putin a že všechny problémy, především ty bezpečnostní,

se vyřeší, jakmile dojde ke změně režimu. Je to naivní a nebezpečná

představa,“ řekl. Zastává názor, že všechny relevantní politické síly v

Rusku, ať už komunisté, nacionalisté nebo centristé, by ke zrušení

anexe nikdy nepřistoupily, obzvlášť ne pod vnějším tlakem.

Melničenko si také myslí, že politika izolace a ekonomického nátlaku

proti Rusku je kontraproduktivní. „Ještě nebezpečnější je představa,

že izolace a ekonomický tlak na Rusko mohou učinit svět

bezpečnějším místem,“ vyjádřil se.

Za stejně kontraproduktivní označil i sankce namířené vůči

jednotlivým ruským občanům, kterým čelí i on sám. Cílem

podporovatelů těchto sankcí má být, aby Rusové obrátili hněv na své

vůdce, kteří omezení v konečném důsledku svými činy způsobili.

Melničenko se však domnívá, že sankce dosáhnou přesného opaku.

"Jediné, co může tato politika přinést, je všeobecný konsensus v

Rusku, že probíhající konflikt je skutečně bojem mezi Západem a

vším, co Rusko představuje, bojem o přežití, který vyžaduje semknutí

celé ruské společnosti," řekl italským levicovým novinám.

Putin neměl na výběr

Podle Melničenka uskutečnilo Rusko v čele s Putinem referenda a

následnou anexi okupovaných území proto, že už nemělo na výběr.

Totéž platí io vyhlášení částečné mobilizace. „Prezident to udělal,

protože neměl na výběr. Spojené státy nejsou ochotny dosáhnout

obecné dohody o bezpečnosti v Evropě,” řekl Melničenko.

\"Mobilizace upraví rovnováhu vojenských způsobilostí,\" dodal.
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Ruský miliardář je toho názoru, že 24. února jsme vstoupili do nové

doby a že skončil starý světový řád. „Svět, ve kterém jsme žili po

rozpadu sovětského bloku, skončil. To, co jsme zažili, nebyl jen

začátek občanské války mezi dvěma bratrskými národy, ale silný

tektonický posun schopný rozdělit svět, jehož důsledky pocítí

miliardy lidí, kteří s tímto konfliktem nemají nic společného,“

vyjádřil se Melničenko.

„Myslím si, že se objeví nový světový řád, který přinese nové

příležitosti,” pokračoval. „Rusko-ukrajinský konflikt je malým

prvkem něčeho mnohem většího, co se právě objevuje. Tato krize

nám určitě přinese nový svět,“ dodal na závěr.

Putin podporu neztratí, ale nemá situaci zcela pod kontrolou

I přes dlouho očekávané prohlášení částečné mobilizace a následné

protesty si Melničenko nemyslí, že Putinova popularita výrazně

klesne. „Ruská společnost se rychle přizpůsobí nové realitě,” řekl na

margo prezidentovy oblíbenosti.

Navzdory Putinově popularitě či západním představám o všemocném

diktátorovi Melničenko vysvětluje, že Putin nemá všechno ve svých

rukou. „Rusko je obrovská země. Putin má podporu většiny obyvatel

i největší politické strany. Takže ano, na jedné straně má kontrolu:

pokud přijme rozhodnutí, je provedeno. Ale na druhé straně

neexistuje skutečná politická konkurence a exekutiva se nemusí

zodpovídat společnosti. To znamená, že měřítkem úspěchu

administrátora je kvalita provedení pokynů přicházejících shora a

projev bezvýhradné loajality ke každé iniciativě spojené se jménem

prezidenta. Současná třída byrokratů však není nijak zvlášť schopna

a postupem času se objevila různá centra, která si přivlastnila právo

jednat jménem prezidenta. Putin je člověk a nemá nad tímto

chaosem kontrolu, to prostě není možné. Výsledkem je, že v

obdobích nestability existuje nebezpečí, že tento typ řízení může

způsobit katastrofické události. Prezident nemá příležitost tento

administrativní model výrazně změnit,“ uvedl.
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Kdo je Melničenko

Andrej Melničenko je ruský miliardář, jehož majetek odhadl magazín

Forbes na 19 miliard eur. V současnosti bydlí v Dubaji, protože na něj

Evropská unie uvalila sankce. Má být údajně v kruhu blízkých

spolupracovníků prezidenta Putina.

Melničenko to však odmítá s tím, že s Putinem se osobně nezná a

viděl ho vždy jen ve společnosti jiných podnikatelů.

Rovněž odmítá označení oligarcha, protože tvrdí, že na ruskou

politiku vliv nikdy neměl a ke svému majetku se dostal bez

politických konexí během privatizace.

Italské úřady, kde dříve žil, mu po zahájení invaze zabavily luxusní

jachtu. Označil to za účelový a populistický krok, který úřady učinily

jen proto, že „vezmete-li ruskému oligarchovi podporujícímu Putina

luxusní jachtu, 95 procentům voličů se to bude líbit“.

ZDROJ

Upozornění: Tento článek je výlučně názorem jeho autora. Články,

příspěvky a komentáře pod příspěvky se nemusí shodovat s postoji

redakce cz24.news. Medicínské a lékařské texty, názory a studie v

žádném případě nemají nahradit konzultace a vyšetření lékaři ve

zdravotnickém zařízení nebo jinými odborníky.
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